

Sehr geehrte Kundinnen und Kunden,

Check Point stellt mit Oktober 2023 den Support für die Software Version R80.20.x für die Embedded Security Gateways der Serien 1500, 1600 und 1800 ein.

Ein rechtzeitiger Wechsel auf die aktuell supportete Version R81.10.x ist empfohlen.

**Betroffene Versionen:**

- Embedded Security Gateways der Serien 1500, 1600 und 1800
- Bei zentral verwalteten Systemen auch das Check Point Management

**Infoquellen/Referenzen:**

Check Point Support Life Cycle Policy, unter der Sektion "Embedded Security Gateways"

<https://www.checkpoint.com/support-services/support-life-cycle-policy/>

R81.10.x für embedded Systeme

<https://support.checkpoint.com/results/sk/sk179615>

Check Point Knowledge Base Artikel

1500 Series: <https://support.checkpoint.com/results/sk/sk157412>

1600/1800 Series: <https://support.checkpoint.com/results/sk/sk168880>

**Unsere empfohlenen Maßnahmen dazu:**

Für die Appliances der Serie 1500, 1600 und 1800 ist die Version R81.10.x verfügbar. Ein Upgrade auf die aktuellste Version ist u.a. direkt über die Appliance möglich.

Bei zentral verwalteten Embedded Systeme muss vor dem Upgrade der Appliances auch das Check Point Management auf entsprechender Version verfügbar sein:

- R81.10 mit Jumbo Hotfix Accumulator Take 61
- R81.20

Bei Fragen zu diesem Thema unterstützen wir Sie gerne unter [support@bacher.at](mailto:support@bacher.at) oder +43 60 126-34. Falls die erforderliche Maßnahme nicht durch Ihren Betriebsführungs- oder Support-Vertrag abgedeckt ist, bieten wir Ihnen auf Rückfrage gerne an, die Arbeiten durch unsere Spezialisten durchzuführen.

Mit freundlichen Grüßen

Ihr Bacher Support Team

Dear Customers,

Check Point will be discontinuing support for software version R80.20.x for series 1500, 1600 und 1800 embedded security gateways.

We recommend upgrading to the supported version R81.10.x for embedded security gateways.

**Affected products:**

- Embedded Security Gateways series 1500, 1600 und 1800
- When using centrally managed gateways Check Point Management is also affected

**Sources/references:**

Check Point Support Life Cycle Policy, see section “Embedded Security Gateways”

<https://www.checkpoint.com/support-services/support-life-cycle-policy/>

R81.10.x for embedded systems

<https://support.checkpoint.com/results/sk/sk179615>

Check Point Knowledge Base Artikel

1500 Series: <https://support.checkpoint.com/results/sk/sk157412>

1600/1800 Series: <https://support.checkpoint.com/results/sk/sk168880>

**Our Recommendations:**

Version R81.10.x is already available for series 1500, 1600 and 1800 gateways. Upgrading the appliances to the newest version can be performed directly on the gateways.

When using centrally managed embedded systems the Check Point management must be on the following versions prior to upgrading the appliances:

- R81.10 with Jumbo Hotfix Accumulator Take 61
- R81.20

If you have any further questions, please do not hesitate to contact us at [support@bacher.at](mailto:support@bacher.at) or +43 1 60 126-34. In case this is not already covered by your operational contract we gladly offer to have this change implemented by one of our engineers on request.

Best regards

Bacher Systems Support Team